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Június 

25-28. között Hamburg adott otthont a 65. Világkongresszusnak, amelyet első alkalommal 

rendeztek meg hibrid szervezésben. Klubunkat Mészáros Réka alelnök képviselte online 

jelenléttel. A közös cselekvésről szóló beszámolóról és a 2022-24-es ciklus terveiről, céljairól 

honlapunkon olvasható tájékoztatás. 

https://zonta-szombathely.hu/h%C3%ADrarch%C3%ADvum/aktualis/2022-nyara,-kellemes-

%C3%A9lm%C3%A9nyekkel-itthon,-%C3%A9s-zonta-vil%C3%A1gkongresszus-

hamburgban  

 

Július 

18-án egyesületünk legifjabb hölgyének csodaszép esküvőjén vettünk részt. Családjaik és 

barátaik társaságában kívánhattunk boldogságot, egymást támogató törődést az ifjú párnak, 

Mészáros Rékának és Németh Lászlónak.  

 

Augusztus 

11-én a ZC Burgenland hölgyeit láttuk vendégül baráti találkozóra, és a Savaria Múzeum SISI 

kiállításának megtekintésére, Dr. Keppel Csilla német nyelvű tárlatvezetésével. A programot 

Dr. Toldi Márta titkár készítette elő. 

 

Szeptember 

24-én a Divatbemutató Kicsit Másképp Alapítvány 11. alkalommal rendezte meg fogyatékkal 

élő modellekkel a bemutatót, melynek indulását a Zonta Club segítette, Mák Károlyné alapító 

tagunk ajánlására. Az eseményen részt vettek: Pócz Gáborné, Tancsics Flóriánné és Dr. Toldi 

Márta. 

 

A ZC Hévíz ugyanezen a napon szervezett klubközi találkozót, melyen egyesületünket 

Horváthné Kocsis Henrietta elnök és Biczó-Iglói Dorottya képviselte. 

 

Október 

3-án a Szombathelyiek Egészségéért Egyesület ismét megrendezte mellrák elleni kampányát. 

A hagyományos programhoz az egészségtudatosság népszerűsítése érdekében csatlakoztak 

klubtagjaink: Asbóth Erzsébet, Biczó-Iglói Dorottya, Pócz Gáborné, Pörczi Jánosné, Somogyi 

Miklósné és Tancsics Flóriánné. 

 

14-én két tagtársunk, Biczó-Iglói Dorottya és Somogyi Miklósné képviselte egyesületünket a 

Rotary Club által szervezett Roby Lakatos jótékonysági koncerten. 

 

November 

5-én délelőtt online Area01-02 meeting. Klubunkat Németh Réka alelnök képviselte. 

 

5-én délután a ZC Burgenland meghívására Friedensburg Schlainingban jártunk, és közösen 

megtekintettük a nagyszabású rekonstrukción átesett várat, és az ott megrendezett „Burgenland 

100” kiállítást. A baráti találkozóval viszonoztuk testvérklubunk nyári látogatását a Savaria 

Múzeum SISI kiállításán. Részt vettek: Asbóth Erzsébet, Biczó-Iglói Dorottya, Horváthné 

Kocsis Henrietta, Kellermann Jolanda, Németh Réka, Pócz Mária, Somogyi Miklósné, Schunck 

Dorka, Tancsics Floriánné, Dr. Toldi Márta. A programot Németh Réka készítette elő. 

https://zonta-szombathely.hu/h%C3%ADrarch%C3%ADvum/aktualis/2022-nyara,-kellemes-%C3%A9lm%C3%A9nyekkel-itthon,-%C3%A9s-zonta-vil%C3%A1gkongresszus-hamburgban
https://zonta-szombathely.hu/h%C3%ADrarch%C3%ADvum/aktualis/2022-nyara,-kellemes-%C3%A9lm%C3%A9nyekkel-itthon,-%C3%A9s-zonta-vil%C3%A1gkongresszus-hamburgban
https://zonta-szombathely.hu/h%C3%ADrarch%C3%ADvum/aktualis/2022-nyara,-kellemes-%C3%A9lm%C3%A9nyekkel-itthon,-%C3%A9s-zonta-vil%C3%A1gkongresszus-hamburgban


 

12-én vendégünk volt Tisza Kata író, interkulturális pszichológiai szakember. A találkozót a 

novemberi, nők elleni erőszakot elitélő Zonta akció keretében szerveztük meg. A szerző 

munkásságát beszélgetéssel és felolvasással ismerhettük meg. A szervező és beszélgetőtárs Dr. 

Toldi Márta titkár volt. Rendezvényünk a Berzsenyi Dániel Könyvtár partnerségével valósult 

meg. 

 

December 

8-án két év kényszerű szünet után ismét megrendezhettük Adventi jótékonysági 

hangversenyünket a Művészeti Szakgimnázium és technikummal közösen. Ebben az évben a 

helyszínt is az iskola biztosította. Verset mondott Bálint Éva, a WSSZ művésze. Az előkészítést 

Dr. Toldi Márta vállalta, a díszítésről pedig Geiger Tibornéval összefogva gondoskodtak. 

 

10-én Veszprémben 25. alkalommal valósult meg a Zonta Club jótékony célú Gyertyafényes 

adventi hangversenye a Mendelssohn Kamarazenekar közreműködésével, ezúttal a Rotary és a 

Lions klubokkal összefogva. Egyesületünket Mák Károlyné Schunck Dóra képviselte. 

 

14-én egyesületünk képviselői rész vettek a Micimackó Óvoda karácsonyi ünnepségén, és 

átadták adományunkat: Geiger Tiborné, Pörczi Jánosné, Somogyi Miklósné és Tancsics 

Flóriánné. 

 

16-án, Pócz Gáborné tagtársunk korábbi javaslatát támogatva, 50 000 Ft értékű adományt 

utaltunk a koncerten gyűjtött adományból a „Gréta a mi hősünk” alapítvány számára beteg 

kislány orvosi kezelésének támogatására. 

 

21-én Mák Károlyné juttatta el a szombathelyi OTP Pénzügyi Ponttal közösen szervezett 

ajándékgyűjtési akciónk csomagjait az Alpokalja Nagycsaládos Egyesülethez. 

Közreműködésükkel közel 30 család karácsonyi ünnepét sikerült szebbé tennünk.  

 

A karácsony előtti napokban egyesületi adományként további két szűkölködő családnak 

juttattunk jelentős élelmiszer csomagot, Somogyi Miklósné és Dr. Toldi Márta 

közreműködésével. 

 

2023. 

Január 

21-én tartotta jótékonysági bálját a Rotary Club. Az esten elnökünk Horváthné Kocsis Henrietta 

és kincstárnokunk Tancsics Flóriánné vállalta egyesületünk képviseletét. 

 

A Vas Megyei Civil Közösségi Szolgáltató Központ által felajánlott, Horváthné Kocsis 

Henrietta elnök által koordinált, egyesületünket bemutató videófilm elkészült, elérhető: 

https://www.youtube.com/watch?v=qdWXWAv3i98  

 

Február 

11-én az önkéntesség heroikus képviselőjének, a hévízi Balázs Judit tanárnőnek az előadását 

szerveztük meg, Dr. Toldi Márta feladatvállalásával, „Önkéntes voltam Indiában” címmel, a 

NEA és Berzsenyi Dániel Könyvtár támogatásával. A városi lap teljes terjedelemben leadta PR 

anyagunk ismertetőjét. https://www.savariaforum.hu/rovat/onkentes-voltam-indiaban-balazs-

judit-eloadasa-a-

konyvtarban?fbclid=IwAR2BSTONK0xYv0cKSt2IMvH_a9bJRrxy6_JSJCC3z4IU21YU6F-

p2Fq1j3A  

https://www.youtube.com/watch?v=qdWXWAv3i98
https://www.savariaforum.hu/rovat/onkentes-voltam-indiaban-balazs-judit-eloadasa-a-konyvtarban?fbclid=IwAR2BSTONK0xYv0cKSt2IMvH_a9bJRrxy6_JSJCC3z4IU21YU6F-p2Fq1j3A
https://www.savariaforum.hu/rovat/onkentes-voltam-indiaban-balazs-judit-eloadasa-a-konyvtarban?fbclid=IwAR2BSTONK0xYv0cKSt2IMvH_a9bJRrxy6_JSJCC3z4IU21YU6F-p2Fq1j3A
https://www.savariaforum.hu/rovat/onkentes-voltam-indiaban-balazs-judit-eloadasa-a-konyvtarban?fbclid=IwAR2BSTONK0xYv0cKSt2IMvH_a9bJRrxy6_JSJCC3z4IU21YU6F-p2Fq1j3A
https://www.savariaforum.hu/rovat/onkentes-voltam-indiaban-balazs-judit-eloadasa-a-konyvtarban?fbclid=IwAR2BSTONK0xYv0cKSt2IMvH_a9bJRrxy6_JSJCC3z4IU21YU6F-p2Fq1j3A


 

Március 

6-án tematikus klubestet tartottunk: Dr. Toldi Márta két kutatást ismertetett: 

• A roma népesség termékenységének összehasonlító vizsgálata négy kelet-közép-

európai országban / Szabó Laura, Spéder Zsolt. In: 

https://demografia.hu/kiadvanyokonline/index.php/demografia/article/view/2856 

• Magyarország értéktérképe 2022 /Bíró-Nagy András, Szászi Áron, Varga Attila. In: 

https://library.fes.de/pdf-files/bueros/budapest/19614.pdf  

A szemlét követően élénk beszélgetés alakult ki a népesség egészét érintő 

demográfiai helyzet okairól, a válások magas számáról, a roma népesség körében 

jellemző korai házasság következményeiről, különös tekintettel a felszámolhatatlannak 

látszó szegénységről. Beszéltünk az értékrendet befolyásoló téves és ellenőrizetlen 

vélemények társadalmi kohéziót torzító hatásáról.  Szóba került a mesterséges 

intelligencia ismeretlen társadalmi hatása, pl. a ChatGPT megjelenése is. 

 

8-án egyesületünk meghívást kapott a Joskar-Ola Alapítvány és a AGORA Savaria 

„Szombathelyi Közösségek” nőnapi köszöntőjére, hogy bemutassa a ZONTA mozgalom nők 

érdekében végzett tevékenységét. A felkérésnek Dr. Toldi Márta tett eleget, és „Nőnek lenni…” 

címmel idézte meg azokat a küzdelmeket, amelyeket bátor és erős nők folytattak és folytatnak 

az egyenjogúságért. 

 

Ugyancsak ezen a napon Biczó-Iglói Dorottya képviselte egyesületünket a Soroptimist Club, 

az AGORA Savaria és a Mellrákinfo Egyesület „Ki a következő? Egy élet – két csoda” c. 

fotókiállításának megnyitóján. 

 

Április 

A kiíró által megadott határidőre Pócz Gáborné és Tancsics Flóriánné alapos munkájának 

köszönhetően elszámoltunk a NEAG-KP-1_2022/4-000068 sz. pályázattal, amely civil 

szervezetünk működésének pótolhatatlan alapja.  

 

1-2. Klubhálózatunk D 14-es régiójának két körzete (Area 1-2) képviselői a ZC Zágráb 

szervezésében Opatijában gyűltek össze megbeszélésre, hogy kölcsönösen tájékozódjanak 

egymás tevékenységéről, inspirációt gyűjtsenek a közös cél érdekében: jobb jövőt építeni a nők 

és lányok számára. A projektprezentációkon jelen volt Heike Schmidt kormányzó és Ivana 

Rudar, körzetünk igazgatója is. Egyesületünket Somogyi Miklósné Ilona és Biczó-Iglói 

Dorottya képviselte, a hévízi, a veszprémi, a burgenlandi, a feldbachi, a bécsi, a linzi, az 

innsbrucki és zágrábi zontiánok társaságában. Köszönjük vállalásukat! 

2-án az Autizmus világnapján részt vettünk PontMás Alapítvány által szervezett szolidaritási 

kék sétán. Egyesületünket Pócz Gáborné, Somogyi Miklósné és Dr. Toldi Márta képviselte. 

14-én tartottuk a nemzetközi YWPA pályázat klubszintű díjátadóját. Lenkei-Faragó Anna, a 

Sárvári Tinódi Gimnázium végzős tanulója kiváló pályázatával elnyerte a lehetőséget klubunk 

képviseletére a regionális (District) fordulón. Helyi jutalmát Fodor Imre magánadományozó 

biztosította számunkra.  Egyesületünk közvetlen beszélgetés keretében ismerhette meg az angol 

nyelvű pályázat tartalmát, a projektet másfél évtizede gondozó Pócz Gáborné Mária 

moderálásával. Tudósítás: https://www.vaol.hu/helyi-kozelet/2023/04/lenkei-farago-anna-

sarvari-gimnazista-kapta-a-zonta-club-szombathely-

https://demografia.hu/kiadvanyokonline/index.php/demografia/article/view/2856
https://library.fes.de/pdf-files/bueros/budapest/19614.pdf
https://www.vaol.hu/helyi-kozelet/2023/04/lenkei-farago-anna-sarvari-gimnazista-kapta-a-zonta-club-szombathely-elismereset?fbclid=IwAR0gVaUHEHEXPYmU5UdRrx8YPEk3Z1sUcR75p89_paoY-jaRt8e8CgMUMmM
https://www.vaol.hu/helyi-kozelet/2023/04/lenkei-farago-anna-sarvari-gimnazista-kapta-a-zonta-club-szombathely-elismereset?fbclid=IwAR0gVaUHEHEXPYmU5UdRrx8YPEk3Z1sUcR75p89_paoY-jaRt8e8CgMUMmM


elismereset?fbclid=IwAR0gVaUHEHEXPYmU5UdRrx8YPEk3Z1sUcR75p89_paoY-

jaRt8e8CgMUMmM  

 

Ugyancsak 14-én tartotta Rotary társklubunk 30 éves jubileumi gáláját és művészeti díjának 

átadóját a Bartók teremben. Vendégük volt Roby Lakatos zenakara. Egyesületünket képviselte: 

Biczó-Iglói Dorottya, Kellermann Jolanda, Tancsics Flóriánné és Dr. Toldi Márta. 

 

16-án a ZC Burgenland meghívására Hannersbergben jártunk. Testvérklubunk alapításának 35. 

évfordulóját ünnepelte hagyományos tavaszi adománygyűjtő társasági eseményén. Csatlakozva 

céljaik támogatóihoz, egyesületünk nevében vittük a szombathelyi szervezet gratulációját és 

jókívánságait is: Asbóth Erzsébet, Biczó-Iglói Dorottya, Horváthné Kocsis Henrietta, 

Kellermann Jolanda, Németh Réka, Pócz Gáborné, Somogyi Miklósné, Szabolcsi Márta, Dr. 

Toldi Márta 

 

Május 

A Civil Közösségi Szolgáltató Központ felajánlásával élve video PR anyag készült az Szja 

1%-ának klubunk részére történő felajánlhatóságáról. Céljaink és tevékenységünk kiváló 

megjelenítését Horváthné Kocsis Henrietta elnöknek és Németh Réka alelnöknek 

köszönhetjük.  

https://drive.google.com/file/d/1L0xtydmCrR0MJIkqnrampO1FO23Y_3Q/view?fbclid=IwA

R1_3xurtum-nHV0jcfUlaqmSyq_QruuISrnxRESp9YR9Zui3D04Xt4Irds  

 

5-én veszprémi társklubunk meghívására részt vettünk a Gizella Napok keretében „A világ női 

szemmel” című fotókiállításuk megnyitóján. Németh Réka tagtársunk, az európai Zonta régió 

egyik körzetének (Area 01) igazgatóhelyetteseként köszöntötte a veszprémi klub által díjazott 

YWPA pályázót. Kora délután a Várnegyedben felkerestük a Vass-gyűjteményeket ket. 

Egyesületünket képviselték: Asbóth Erzsébet, Biczó-Iglói Dorottya, Geiger Tiborné, 

Kellermann Jolanda, Németh Réka, Pörczi Jánosné, Tancsics Flóriánné, Dr. Toldi Márta. 

 

8-án közgyűlésen értékeltük tevékenységünket. A közhasznúsági beszámoló 2022-ről, és a 

programévi beszámoló (2022-2023) előterjesztésében közreműködött Horváthné Kocsis 

Henrietta elnök, Tancsics Flóriánné kincstárnok és Dr. Toldi Márta titkár. A határozatképes 

közgyűlés a beszámolókat egyhangúlag elfogadta. Sajnálattal értesültünk arról, hogy egy 

alapító tagunk elköszönt az egyesülettől. Egy beképő új tagot pedig sorainkban üdvözölhettünk. 

 

22-én ismét „Jókedvet ajándékba” programot szervezhettünk az Aranyhíd EGYMI iskolában. 

Rosta Géza dalszerző, előadóművész igényes műsorral volt a vendégünk, a gyerekek nagy 

örömére. Az iskola vezetése és nevelő közössége gyermeknapi ajándékként örült jószolgálati 

jelentkezésünknek. Egyesületünk képviseletében jelen volt: Biczó-Iglói Dorottya, Geiger 

Tiborné, Pörczi Jánosné, Tancsics Flóriánné és a koncertet szervező Dr. Toldi Márta. 

 

23-án két intézményi partnerünk meghívásának tettünk eleget. A Micimackó Óvoda délelőtti 

majálisán megjelent Biczó-Iglói Dorottya, Geiger Tiborné, Somogyi Miklósné és Dr. Takátsné 

Dr. Tenki Mária. Este a Művészeti Szakgimnázium zenei tagozatának évzáró koncertjén 

örülhettünk a fiatal művészjelöltektől kapott zenei élménynek: Asbóth Erzsébet, Biczó-Iglói 

Dorottya, Geiger Tiborné, Pócz Gáborné, Pörczi Jánosné, Somogyi Miklósné, Szabolcsi Márta, 

Tancsics Flóriánné, Dr. Toldi Márta. 

 

Összeállította: P. Toldi Márta Dr. (PhD) 

egyesületi titkár 

https://www.vaol.hu/helyi-kozelet/2023/04/lenkei-farago-anna-sarvari-gimnazista-kapta-a-zonta-club-szombathely-elismereset?fbclid=IwAR0gVaUHEHEXPYmU5UdRrx8YPEk3Z1sUcR75p89_paoY-jaRt8e8CgMUMmM
https://www.vaol.hu/helyi-kozelet/2023/04/lenkei-farago-anna-sarvari-gimnazista-kapta-a-zonta-club-szombathely-elismereset?fbclid=IwAR0gVaUHEHEXPYmU5UdRrx8YPEk3Z1sUcR75p89_paoY-jaRt8e8CgMUMmM
https://drive.google.com/file/d/1L0xtydmCrR0MJIkqnrampO1FO23Y_3Q/view?fbclid=IwAR1_3xurtum-nHV0jcfUlaqmSyq_QruuISrnxRESp9YR9Zui3D04Xt4Irds
https://drive.google.com/file/d/1L0xtydmCrR0MJIkqnrampO1FO23Y_3Q/view?fbclid=IwAR1_3xurtum-nHV0jcfUlaqmSyq_QruuISrnxRESp9YR9Zui3D04Xt4Irds

